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13. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Winniczna” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wezwania Wspólnoty Mieszkaniowej Zaułek 1-6  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi radnych Andrzeja Modrzejewskiego i Joanny 

Pawłowicz na działania Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

17. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

18. Wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o uwagi do protokołu z sesji Rady Miasta z dnia 18.11.2013r., 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad przyjęciem w/w protokołu. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 18.11.2013r. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− przypomniał uzasadnienie do uchwały i odczytał proponowane kwoty. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/384/2013  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr XLII/385/2013  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025 . 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 3 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, na podstawie opinii pozostałych  

5 Komisji Rady Miasta, 

− odczytał opinie poszczególnych Komisji, dotyczące projektu budŜetu Miasta Szczecinek na 2014r. 

Wyciąg z protokołu nr 43 z posiedzenia Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej w dniu 02.12.2013r. zawierający 

podsumowanie opinii pozostałych Komisji, stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta  

z dnia 16.12.2013r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej o pozytywnym zaopiniowaniu projektu budŜetu 

Miasta Szczecinek na 2014r., projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz moŜliwości sfinansowania 

długu. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− streścił projekt budŜetu Miasta na 2014r., 

− podał ogólne kwoty przychodów i rozchodów oraz dochodów i wydatków, w zaokrągleniu do pełnych 

tysięcy złotych, 

− podał planowane do zaciągnięcia kwoty kredytów,  

− wymienił główne źródła planowanych dochodów, 

− planowane wydatki majątkowe, w tym inwestycje kontynuowane i inwestycje nowe, 

− zadłuŜenie Miasta będzie mniejsze, niŜ pierwotnie zakładano, co zostało uwzględnione w WPF na 

2014r.,tj. 49.579.000zł, czyli 40,7% planowanych dochodów na koniec 2014r., 

− w pierwszym kwartale 2014r. spłacona zostanie rata kapitałowa z własnych środków, 

− po tym zadłuŜenie wynosić będzie 48 mln zł. 

 

Roman Matuszak radny – Klub Radnych Wspólnoty Samor ządowej: 

− sesja budŜetowa jest jedyną sesją, na której radni mogą zgłaszać poprawki do projektu budŜetu, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej chce z tego prawa skorzystać, zgłaszając propozycje poprawek, 

− proponuje się: zmniejszyć rezerwę ogólną o 200tys.zł, aby pozostało w tej części 300tys.zł, a kwotę 

200tys.zł zostawić na pomniejszenie planowanego deficytu, 

− w dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska w części dotyczącej kwoty 300tys.zł na 

pogłębienie jeziora, wykreślić to zadanie, a środki wykorzystać na wykonanie tablicy informującej o stanie 

powietrza nad Szczecinkiem, 
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− na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności nie było przedstawiciela Klubu 

Radnych Wspólnoty Samorządowej, dlatego Klub dopiero teraz zgłasza wątpliwości do dwóch inwestycji: 

odwodnienie terenu przy ul. Waryńskiego oraz budowa kładki dla pieszych przez rzekę Niezdobną, 

− temat kładki był juŜ poruszany na którejś z poprzednich sesji, 

− Klub Radnych nie zmienił zdania w tej kwestii i proponuje wykreślić to zadanie, a kwotę 150tys.zł 

przeznaczyć na zmniejszenie deficytu budŜetowego. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− budowa kładki była przewidziana juŜ w tegorocznym budŜecie, 

− uwaŜa, Ŝe poprawki do budŜetu naleŜy zgłaszać na piśmie, aby były lepiej zrozumiałe, 

− zadał pytanie o pieniądze na sport seniorski- piłka noŜna? 

 

Małgorzata Goli ńska radna – Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− w imieniu Klubu Radnych zaproponowała poprawkę w dziale Działalność Publiczna, aby zmniejszyć 

składkę na SzLOT z 400tys.zł na 200tys.zł, a róŜnicę przeznaczyć na zmniejszenie deficytu budŜetowego. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− poprosił radnych Wspólnoty Samorządowej aby dobrym zwyczajem o poprawkach do budŜetu rozmawiać 

na posiedzeniach Komisji, gdzie moŜna spokojnie poszczególne kwestie przedyskutować, 

− zaapelował, aby radni brali udział w posiedzeniach Komisji. 

 

Andrzej Modrzejewski radny - Klub Radnych Wspólnoty  Samorz ądowej: 

− odnośnie inwestycji odwodnienia terenu przy ul. Waryńskiego stwierdził, Ŝe zna ten teren, poniewaŜ 

codziennie obok tamtędy przejeŜdŜa, 

− tam było przedtem duŜe bajorko, do którego woda w naturalny sposób  spływała i teren wokół był suchy, 

− wycięto kilkadziesiąt drzew i bajorko wysuszono, czym naruszono naturalną gospodarkę wodną na tym 

terenie, 

− przed sesją rano oglądał ten teren, jedyne miejsce, gdzie stoi woda, to podnóŜe górki usypanej przez 

KRONOSPAN, 

− odwodnienie tego terenu spowoduje, Ŝe zostanie przerwany stan gospodarki wodnej i stan gruntu. 

 

Małgorzata Goli ńska radna – Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− zwróciła się z prośbą do radnego Jerzego Kani, aby za jej nieobecność na jednym z posiedzeń Komisji  

nie obarczał odpowiedzialnością całego Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej, 

− przeprosiła za swoją nieobecność. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poparła uwagi radnego Jerzego Kani, 

− poinformowała, Ŝe do Biura Rady Miasta wpłynęły zapytania Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej 

dotyczące projektu budŜetu, tylko jeden punkt dot. tych pytań nie był omawiany na posiedzeniu Komisji,  

− pozostałe punkty omówiono, 
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− na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej, która podsumowuje opinie wszystkich pozostałych 

komisji, obecny był przedstawiciel Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej. 

 

Joanna Pawłowicz radna – Klub Radnych Wspólnoty Sam orządowej: 

− wyjaśniła, Ŝe na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska zgłosiła propozycję poprawki dotyczącej 

środków na pogłębienie jeziora, proponując szerszą dyskusję na ten temat, 

− radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej uwaŜają, Ŝe nie powinno mieć miejsca mechaniczne 

spychanie mułu w głąb jeziora, konsultowała tę kwestię ze specjalistami, 

− powołała się na wypowiedzi Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Szczecinie, 

− takie działanie powinno być poprzedzone wnikliwymi badaniami, Ŝeby nie doszło do uwolnienia 

toksycznych związków leŜących na dnie jeziora, 

− to moŜe przyczynić się do wzrostu niekontrolowanego zakwitu jeziora, 

− prosi o powaŜne podejście do tematu i powaŜne zastanowienie się. 

 

Wojciech Knapik radny – SLD: 

− w dokumentacji znajduje się informacja, Ŝe planowane zadłuŜenie Miasta wyniesie ponad 50mln zł,  

a Skarbnik mówi, Ŝe 48mln zł, jaka to faktycznie kwota? 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

− pierwsza informacja zawierała kwotę długu ponad 50mln zł, poprawiona wersja zawierająca autopoprawkę 

została radnym doręczona, 

− na koniec roku budŜetowego będzie mniejsza kwota zadłuŜenia, nowy sposób wykazania długu zaleciła 

Regionalna Izba Obrachunkowa. 

 

Wojciech Knapik radny – SLD: 

− uwaŜa, Ŝe to późna informacja. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to było wyjaśniane juŜ na poprzedniej sesji Rady Miasta, 

− Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła się o skorygowanie planu o faktyczne kwoty z 2013r.,  

a nie opieranie budŜetu na 2014r. na kwotach planowanych w 2013r. 

 

Wojciech Knapik radny – SLD: 

− podziękował za wyjaśnienie, które zrozumiał. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwracając się do radnej Joanny Pawłowicz stwierdził, iŜ wydaje się, Ŝe w budŜecie przewidziane są środki 

na wskazany cel, a nie na konkretny rodzaj działań, 

− jeŜeli uchwała zostanie podjęta, to będzie moŜna analizować, jakie metody wykorzystać, 

− uwaŜa, Ŝe budŜet jest dobrze skonstruowany. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− na posiedzeniu Komisji Ochrony środowiska proponowała spotkanie ze specjalistą, do czego nie doszło, 

dlatego uwaŜa, Ŝe zgłoszona przez nią poprawka została odrzucona. 

 

Wojciech Knapik radny – SLD: 

− odczytał pismo zawierające uwagi do projektu budŜetu, 

− budŜet jest bliski zrównowaŜenia, ale deficyt będzie, chociaŜ mniejszy, niŜ w 2013r., 

− analiza dochodów daje rokowania optymistyczne, przewidywany jest ich wzrost, dlatego wskaźnik 

przewidywanego zadłuŜenia maleje, są obawy, Ŝe chodzi tylko o to, aby spiąć budŜet, 

− porównując budŜet do lat poprzednich moŜna zauwaŜyć, Ŝe wpływy kolejno malały, 

− jako przykład podał stan budŜetu na  koniec 2012r. i na koniec pierwszego półrocza w 2013r., 

− przyczyny są róŜne, ale co spowodowało słaby poziom wyników sprzedaŜy mienia komunalnego? 

− w 2014r. zaplanowano sprzedaŜ mienia bardzo optymistycznie, 

− wkład do Spółki „Szpital w Szczecinku” w kwocie 750tys.zł zdaniem radnych SLD jest za wysoki, 

− z przekazów medialnych wynika, Ŝe Spółka ta ma dobre wyniki finansowe, 

− zwrócił uwagę na finansowanie SzLOT, przekazywanie składki w kwocie 400tys.zł jest złe, poniewaŜ 

pozbawia radnych moŜliwości kontroli, na co te pieniądze są wydawane, 

− dla SzLOT składka powinna wynosić nie więcej, niŜ 50tys.zł, 

− radni SLD nie poprą budŜetu na 2014r. w proponowanym kształcie. 

Pisemne wystąpienie radnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta odnośnie uwag dotyczących procedowania nad poprawkami 

do budŜetu Miasta, 

− nie przypomina sobie, Ŝeby poprawki opozycji były na posiedzeniach Komisji przyjęte i zaakceptowane, 

− z załoŜenia są one nieuwzględniane. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe chodziło jej o zgłaszanie poprawek na posiedzeniach Komisji, a nie o kwestię głosowania 

nad nimi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnosząc się do propozycji zmniejszenia rezerwy ogólnej o 200tys.zł wyjaśnił, Ŝe kwota na ten cel 

ujmowana jest w budŜecie co roku, poniewaŜ to środki do dyspozycji Burmistrza, 

− przez 6 lat nie kwestionowano sposobu wydatkowania pieniędzy z tej puli, 

− skoro pieniądze wydawane są zgodnie z prawem, to czemu radny chce zmniejszyć tę kwotę, 

− a jeśli wydawane są źle, to czemu radni tego nie zgłaszali, 

− czy gdyby radny Roman Matuszak był Burmistrzem, to nie chciałby do dyspozycji takiej kwoty? 

−  uwaŜa, Ŝe 500tys.zł to rezerwa minimalna, była juŜ kwota 400tys. zł, ale to za mało, 

− odnośnie pogłębienia jeziora wyjaśnił, Ŝe to nie będzie robione po to, Ŝeby tam moŜna było się kąpać, ale 

Ŝeby mógł dopłynąć statek, 
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− obecnie ze względu na zamulenie dna jeziora Ŝaden ze szczecineckich statków nie ma moŜliwości 

dopłynięcia do pomostu, 

− Miasto posiada opinię, Ŝe to nie grozi ujemnymi skutkami, będą zasięgane kolejne opinie, 

− Pani radna Joanna Pawłowicz kreuje się na autorytet w tej dziedzinie i powołuje się na inne autorytety,  

nie wymieniając ich nazwisk,  

− przeprasza, ale uwag radnej nie moŜna traktować powaŜnie, 

− odnośnie uwag dotyczących ekranu monitorującego uwaŜa, Ŝe to złe rozwiązanie dla miasta, poniewaŜ 

sugeruje przyjezdnym, Ŝe dzieje się coś złego, wyniki z roku na rok są jednak co raz lepsze, 

− taka tablica jest niepotrzebna, mieszkańcy mogą sprawdzić w Internecie on-line, jakie jest 

zanieczyszczenie powietrza, nie ma zanieczyszczenia przekraczającego normy, skoro go nie ma,  

to nie potrzeby montowania Ŝadnych ekranów ani tablic, 

− odnośnie odwodnienia ul. Waryńskiego wyjaśnił, Ŝe sieć deszczówki nie wystarcza do odwadniania tego 

terenu,  

− zaŜartował, Ŝe radny Andrzej Modrzejewski uwaŜa, Ŝe zna się na odwadnianiu, poniewaŜ często tamtędy 

przejeŜdŜa, to tak, jakby ktoś mówił, Ŝe zna się na lataniu, bo widział skrzydła lecącego samolotu, 

− tamten teren ma być zapleczem dla klastra meblowego, 

− z tego terenu musi być gdzieś odprowadzana woda, poniewaŜ teren ma być utwardzony,  

− jest niepisana umowa pomiędzy właścicielem KRONOSPAN-u a Burmistrzem, Ŝe część pieniędzy ze 

sprzedaŜy terenu będzie przeznaczona na rozwój klastra meblowego, 

− jest zwolennikiem przekazywania terenu nawet za darmo, aby tylko powstały nowe miejsca pracy, 

− taka inwestycja jest zwolniona  podatku od nieruchomości, ale będą podatki dochodowe od osób 

fizycznych, uzbrojenie tego terenu w deszczówkę jest jak najbardziej zasadne, 

− a to, jak się do tego systemu podepną uŜytkownicy terenu, to juŜ inna kwestia,  

− sugeruje radnemu dokładne obserwowanie tego terenu, 

− nawiązał do deklaracji połączenia klubów piłkarskich, informacja ta dotarła juŜ po opracowaniu  

i sporządzeniu projektu budŜetu, 

− projekt został wysłany do RIO do zaopiniowania i nie moŜna było juŜ go zmieniać, 

− plan połączenia jest wątpliwy, dlatego teŜ nie zaproponowano zmian, 

− dopóki kluby się faktycznie nie połączą, nie zostaną zaproponowane w tej kwestii zmiany w budŜecie, 

− uwaŜa, Ŝe to bardzo dobry, zrównowaŜony budŜet, 

− przed końcem 2014r. Miasto powinno wyjść z mniejszym zadłuŜeniem, niŜ zakładane, 

− poręczenie nie jest wydatkiem, ale musi być wykazywane,  jest mało prawdopodobne, Ŝe trzeba będzie 

poręczenie wypełnić, 

− najwaŜniejszym elementem budŜetu jest to, Ŝe wydatki bieŜące trzeba zrównowaŜyć z dochodami 

budŜetowymi, nie moŜna uchwalić budŜetu, w którym wydatki bieŜące będą sfinansowane ze sprzedaŜy 

mienia, 

− nie moŜna zaplanować dla klubów piłkarskich środków przed ich połączeniem w jeden klub, poniewaŜ 

kluby uwaŜałby, Ŝe mają te środki zagwarantowane, będzie to jednak moŜliwe po połączeniu klubów, 

− jeśli kluby się nie połączą, to trzeba będzie się zastanowić, czy nie zaproponować zmniejszenie środków 

na sport dla dorosłych, juŜ zaplanowane w budŜecie na 2014r., 

− jeśli kluby się połączą Burmistrz zrobi wszystko, Ŝeby obiecane pieniądze wygospodarować, 
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− odnośnie SzLOT stwierdził, Ŝe wszystkie sprawy zostały juŜ wyjaśnione, procesy zakończone, 

− SzLOT naleŜy do sieci organizacji będących częścią większego, ogólnopolskiego PROJEKTU, 

− SzLOT wykonuje zadania własne Miasta i jest to tańsze, niŜ wykonywałby te zadania OSiR, SzLOT na 

rzecz Miasta wykonuje najwięcej zadań, dlatego teŜ płaci największą składkę, 

− zaprasza wszystkich radnych na zebrania sprawozdawcze SzLOT, zapewnia, Ŝe pieniądze Miasta 

wydawane są przez SzLOT bardzo dobrze, podał przykłady imprez organizowanych przez SzLOT, 

− opozycja moŜe to kontestować, ale czy mieszkańcy Szczecinka nie są z działalności SzLOT zadowoleni? 

− dzięki SzLOT Miasto moŜe realizować swoje zadania, 

− to absolutnie dobrze wydane pieniądze i prosi radnych, aby tego nie zmieniali, 

− odnośnie wypowiedzi radnego Wojciecha Knapika iŜ dochody są przesadzone a wydatki mało oszczędne 

nie zgadza się z tymi uwagami, 

− nawiązując do kwoty dofinansowania Szpitala wyjaśnił, Ŝe Szpital otrzymał z rezerwy Ministra 2,5mln zł, 

ale to tylko 50% potrzebnej kwoty, 

− Szpital pozostałą kwotę musi zaplanować ze swoich środków, jeszcze nie wiadomo, jak zostanie 

rozliczona tegoroczna nadwyŜka, Starostwo ma dopłacić znacznie więcej, niŜ Miasto, 

− to naprawdę świetna inwestycja w poprawę warunków Szpitala, 

− sesji słuchają mieszkańcy Szczecinka, czy radni opozycji uwaŜają mieszkańców za idiotów? 

− mieszkańcy chcą nowego Szpitala, ale to wymaga nakładów pienięŜnych,  podobnie jak na rozwój 

oświaty, 

− jeśli mieszkańcy nie chcą jeździć do szpitali w innych miastach, to naleŜy inwestować w Szpital  

w Szczecinku, kwota 750tys.zł to nie wielki koszt, 

− odnośnie planowanej sprzedaŜy mienia jest ono świadomie zawyŜone, aby zrównowaŜyć budŜet, 

− wiadomo, Ŝe będą inne dochody, których w projekcie budŜetu nie moŜna wykazać, 

− uwaŜa, Ŝe trzeba mieć duŜo złej woli, Ŝeby co roku  powtarzać to, co mówi radny Wojciech Knapik, 

− odpowiadał radnemu co roku, a radny o tym zapomina, 

− w 2013r. zgłosili się kolejni inwestorzy, są dokonywane wyceny działek, np. przy ul. Lelewela, 

− w przeciwieństwie do lat poprzednich, kiedy obiecał, Ŝe plan sprzedaŜy mienia nie będzie wykonany, to 

teraz z duŜym prawdopodobieństwem mówi, Ŝe zaplanowana sprzedaŜ mienia zostanie nawet 

przekroczona, 

− budŜet jest co raz lepszy, zadłuŜenie na koniec 2014r. będzie wynosiło ok.40%, 

− zwracając się do TV Kablowej Zachód stwierdził, Ŝe Chojnice, które są podawane przez TV Zachód jako 

przykład dobrze rozwijającego się miasta, ale tam zadłuŜenie jest powyŜej 50%, czego w Szczecinku 

nigdy nie będzie, 

− jeśli pieniądze w Szczecinku są źle wydawane, to lokalna telewizja i radni powinni to piętnować, bo taka 

jest rola radnych, ale w Szczecinku takiej sytuacji nie ma, 

− jeŜeli jakąś kwestię pominął, to prosi o przypomnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− pozostała kwestia budowy kładki. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− o tym juŜ była mowa na poprzedniej sesji, 

− ta inwestycja była juŜ zaplanowana w 2013r., odbyły się przetargi, ale bez skutku, 

− w 2014r. przeznaczono na ten cel 150tys.zł co daje szansę na realizację, 

− o to, czy kładka jest potrzebna, czy nie wystarczy zapytać mieszkańców, 

− opozycja uwaŜa, Ŝe nie, radni Platformy Obywatelskiej, Ŝe tak. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− odnosząc się do tego, Ŝe Burmistrz zarzucił jej, iŜ powołuje się na jakieś nieznane osoby i autorytety 

wyjaśniła, Ŝe na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska poinformowała o zaplanowanym spotkaniu  

z konkretnym specjalistą, Burmistrz nie wyraził zainteresowania, 

− moŜe dlatego Burmistrz nie ma czasu na spotkanie z fachowcami, Ŝe woli pojechać do Chin lub do 

Japonii,  

− gdyby Burmistrz zapoznał się z ekspertyzami, na które radna się powołuje, to moŜe zmieniłby zdanie, 

− gdyby Burmistrzem był Marian Tomasz Goliński, to tablica do pokazywania stanu powietrza nad 

Szczecinkiem by była, 

− Burmistrz Jerzy Hardie-Douglas myśli tylko przez pryzmat turystów przyjeŜdŜających do Szczecinka,  

− ale przede wszystkim trzeba brać pod uwagę dobro mieszkańców, 

− uwaŜa, Ŝe taka tablica jest potrzebna, 

− odnośnie jakości powietrza nad Szczecinkiem, to zaleŜy ono od róŜy wiatrów. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radną o unikanie insynuacji dotyczących wyjazdów Burmistrza do Japonii, bo to uchybia 

powadze sesji, 

− w kwestii monitora moŜna porównać jego kupno z np. kupowaniem kolejnego termometru  

u gorączkującego pacjenta, zamiast diagnostyki i leczenia przyczynowego gorączki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ani jedno nazwisko specjalisty ze strony radnej Joanny Pawłowicz nigdy nie padło, jedynie wymieniła  

prof. Grochowalskiego, 

− to, Ŝe na tablicy będą inne wyniki, niŜ pokazywane w Internecie on-line to bzdura, 

− tablica to jest tylko monitor, rodzaj telewizora, na monitorze moŜe być pokazane to, co się wie, czyli wyniki 

ze stacji pomiarowej, nie chodzi więc o monitor, ale dodatkowy system pomiarowy, 

− w Szczecinku nie ma potrzeby instalowania takiego dodatkowego systemu, 

− nie ma zagroŜenia dla mieszkańców, nie ma przekroczenia norm, radna przestała mówić liczbach, bo 

liczby są korzystne dla Szczecinka, 

− pomysł tablicy jest głupi i go nie rekomenduje. 

 

Roman Matuszak radny: 

− odnośnie tablicy ma ona słuŜyć informowaniu mieszkańców o stanie powietrza, 

− nie wszyscy mieszkańcy mają dostęp do Internetu i nie wszyscy  potrafią z niego korzystać, 
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− przyznał, Ŝe odnośnie rezerwy ogólnej  gdyby był Burmistrzem nie wie jak by postąpił, ale  pewnie teŜ 

postulowałby o taką samą kwotę, jaką teraz proponuje Burmistrz Jerzy Hardie-Douglas, 

− gdy jednak w poprzednich kadencjach miał na to wpływ, to kwoty te nie były aŜ tak wysokie, ale to były 

inne czasy, 

− odnośnie odwodnienia strefy ekonomicznej nie proponuje wykreślenia tego wydatku, bo zdaje sobie 

sprawę, Ŝe bez tej inwestycji teren będzie bezwartościowy, dziwi się, Ŝe nie zaplanowano tego wcześniej 

w części dotyczącej strefy ekonomicznej, 

− odnośnie odmulenia dna jeziora zawiodło chyba planowanie, zamiast najpierw zaplanować i zbadać, gdzie 

wybudować pomosty do cumowania statków, najpierw je wybudowano. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ma szacunek do radnego Romana Matuszaka za to, Ŝe radny potrafił przyznać, Ŝe nie wie, jaką kwotę 

planowałby na rezerwę ogólną, gdyby był Burmistrzem, 

− odnośnie strefy ekonomicznej uwaŜa, Ŝe obecna koniunktura jest jaka jest, i inwestycja w ten teren 

zwiększa szansę na nowe miejsca pracy, 

− Miasto i tak otrzymało duŜe dofinansowanie na strefę, dlatego tych środków nie ujęto w tamtym dziale, 

− odnośnie uwag radnego dotyczących złego planowania radny musi pamiętać, Ŝe statki tam dopływały 

wcześniej, to zamulenie nastąpiło w ostatnich latach, 

− tę kwestię będą jeszcze analizować fachowcy, 

− prawo przewiduje moŜliwość przesunięcia takich osadów w ramach jeziora, badania osadów będą jeszcze 

zrobione, nie powinno tam być substancji niebezpiecznych, 

− pomostu nie budowano, poniewaŜ jest on przenośny i moŜna go przenieść w inne miejsce, tylko po co. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− trudno oprzeć się wraŜeniu, Ŝe dyskusja nad kaŜdym budŜetem przebiega podobnie, ale trudno oprzeć się 

takŜe wraŜeniu, Ŝe opozycja dąŜy do nie poparcia budŜetu, 

− odnośnie SzLOT to chodzi o róŜne spojrzenie na działalność tej organizacji, większość z radnych uwaŜa 

taka formę za jak najlepsze rozwiązanie, dobra robota jest robiona, opozycja, tj. radni Wspólnoty 

Samorządowej i radni SLD proponują zmniejszenie składki na SzLOT, 

− uwaŜa, Ŝe kwota 400tys.zl to jeszcze kwota za mała, moŜe powinno być 500tys.zł? 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprosiła, Ŝeby Przewodnicząca Rady Miasta zwracała uwagę takŜe Burmistrzowi, nie tylko jej 

− Burmistrza poprosiła, aby nie wyśmiewał prof. Grochowalskiego, bo to osoba godna, 

− powołała się na prof. Tadeusza Piecucha, który wraz z grupą naukowców wspiera działalność 

ekologiczną, 

− prosi Burmistrza, aby nie odrzucał wszystkiego co ona mówi, bo Burmistrz teŜ nie jest ekspertem w tej 

dziedzinie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe Burmistrz w swych wypowiedziach nie insynuuje, co robi radna Pawłowicz i dlatego 

zwróciła wcześniej jej uwagę, by tego nie robić. 

 

Roman Matuszak radny: 

− budŜet na 2014r. z dotychczas proponowanych budŜetów przez Burmistrza jest najlepszy, 

− ale to dlatego, Ŝe zostały wywindowane opłaty i podatki lokalne na bardzo wysoki poziom. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− nie kwestionuje działalności SzLOT,  chodzi mu o sprawozdania finansowe tej organizacji, które jako 

radny chciałby znać, 

− odnośnie zaproszenia na posiedzenia sprawozdawcze SzLOT wyjaśnił, Ŝe próbował spotkać się  

z władzami SzLOT, ale nie z jego winy do tego nie doszło, 

− odnośnie Szpitala wyjaśnił, Ŝe oglądał nową jego część, sytuacja spółki jest dobra a nawet bardzo dobra 

według przekazów medialnych. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− niedługo w Szczecinku będzie centrum ekologiczne, które będzie skupiało fachowców i specjalistów  

z całej Polski, to oni wypracują konsensus jakie rozwiązania jest dla szczecineckiego jeziora najlepsze, 

− jako lekarz  z Ŝalem stwierdza, Ŝe niektórzy uwaŜają, iŜ kwota 750tys.zł dla Szpitala to za duŜo,  

− uwaŜa, Ŝe dofinansowanie na ten cel powinno wynieść 1,5mln zł, bo to na rozwój Szpitala, 

− bez pieniędzy tego się nie zrobi, te pieniądze daje się przecieŜ dla siebie, nikt inny z tego nie skorzysta, 

− lekarze z innych miast podają Szczecinek za przykład, 

− to dziwne, Ŝe chce się ograniczyć pieniądze na Spółkę Szpital, Szpital, to główna rzecz, która naleŜy 

dopieszczać, 

− uwaŜa budŜet za bardzo dobry, walka toczy się w zasadzie o: kładkę, rewitalizację jeziora i Szpital, 

pozostałe kwestie są w porządku, na cały budŜet to nie wiele, gratuluje Burmistrzowi. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej był przeciwny wchodzeniu przez Miasto do Spółki 

„Szpital w Szczecinku”, 

− skoro się to jednak stało, Klub Radnych nie jest przeciwny tego rodzaju inwestycji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad zaproponowanymi poprawkami do budŜetu 

Miasta na 2014r.  

 

W głosowaniu jawnym rada miasta zagłosowała w następujący sposób nad niŜej wymienionymi poprawkami: 

I/ poprawka dot. zmniejszenia rezerwy ogólnej o kwotę 200tys.zł: 5 głosów „za”, 14 głosów „przeciw”, 1 głos  

    „wstrzymujących się”; 

II/ poprawka dot. rezygnacji z pogłębienia dna jeziora: 5 głosów „za”, 14 głosów „przeciw”, 1 głos  

    „wstrzymujących się”; 
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III/ poprawka dot. rezygnacji z budowy kładki: 4 głosy „za”, 14 głosów „przeciw”, 2 głosy  

    „wstrzymujące się”; 

IV/ poprawka dot. zmniejszenia składki na SzLOT: 4 głosy „za”, 14 głosów „przeciw”, 2 głosy  

    „wstrzymujące się”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe poprawki nie zostały przyjęte, 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 0 glosach „wstrzymujących się      

podjęła uchwałę: 

Nr XLII/386/2013  

w sprawie uchwalenia bud Ŝetu miasta Szczecinek na 2014 rok. 
 

Sesję opuścił radny Roman Matuszak. Pozostało obecnych 19 radnych. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”        

podjęła uchwałę: 

Nr XLII/387/2013   

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansow ej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 
 

Sesję opuścił radny Wiesław Drewnowski. Pozostało obecnych 18 radnych. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XLII/388/2013  

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek n a rok 2014. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

Janusz Rutszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/389/2013  

w sprawie przyj ęcia regulaminu udzielania dotacji celowej na zadani a  

z zakresu ograniczenia niskiej emisji na terenie Mi asta Szczecinek. 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Stefan  Mi ętki radny; 

− oświadczył, Ŝe jeden z punktów uchwały dotyczy jego i dlatego poprosiło wyłączenie od udziału  

w głosowaniu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania informując, Ŝe w głosowaniu udział weźmie 

17 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/390/2013  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 
Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za”,podjęła uchwałę: 

Nr XLII/391/2013  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek oraz zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia ich w drodze przetargu. 

 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Modrzejewski. Pozostało obecnych 17 radnych. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przeczytał uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/392/2013  

w sprawie: zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejski ego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/393/2013  
w sprawie upowa Ŝnienia Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku do 

prowadzenia post ępowań i wydawania decyzji administracyjnych  

w sprawie przyznania dodatku energetycznego, o któr ym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. 

Prawo energetyczne (Dz.U. z 2012r. poz.1059, z pó źn. zm.) . 

 

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Modrzejewski. Obecnych 18 radnych. 
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Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/394/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Winniczna” w Szczecinku. 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja po zapoznaniu się z dokumentami oraz ze stanowiskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Samorządności postanowiła przedłoŜyć Radzie Miasta projekt uchwały uznającej wezwanie za 

bezzasadne. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, Ŝe do niej oraz do radnej Małgorzaty Golińskiej zgłosili się mieszkańcy Wspólnoty 

Mieszkaniowej przy ul. Zaułek, prosząc o interwencję odnośnie ich bezpieczeństwa na drodze, po 

zamontowaniu bramek wjazdowych na posesje od strony ul. Zielonej, 

− odczytała pismo grupy radnych dotyczące tej sprawy, które zostało następnie złoŜone na ręce 

Przewodniczącej Rady Miasta. 

Pismo grupy radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zajmowała się tą sprawą szczegółowo, 

− sprawa jest rozwojowa, 

− padła propozycja postawienia słupków ograniczających wjazd od strony ul. Zaułek na posesje przyległe do 

ul. Zielonej, co całkowicie zabezpieczyłoby bezpieczeństwo mieszkańców z ul. Zaułek, 

− uwaŜa, Ŝe to rozwiązanie odpowiednie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− tam nie ma Ŝadnych znaków, ustawienie słupków nie rozwiązuje problemu, 

− poddaje propozycje grupy radnych pod rozwagę, aby polepszyć bezpieczeństwo tych mieszkańców. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− analizowano wszelkie moŜliwości wspólnie z Panią Dyrektor Wydziału Komunalnego Anną Mistą, szukając 

najlepszego rozwiązania, za co jej dziękuje. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− mowa jest o konkretnych rozwiązaniach drogowych, ale Komisja Rozwoju Gospodarczego  

i Samorządności uznała, Ŝe problemy mieszkańców nie wynikają z wadliwych zapisów planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− podziękowała radnemu za słuszną uwagę. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− poparła stanowisko radnego Janusza Rautszko, 

− na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności teŜ głosowała za takim stanowiskiem, 

− podziękowała Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego za szybkie podjęcie działań w tej sprawie, 

− wniosek odczytany przez radną Joannę Pawłowicz jest postulatem mieszkańców z ul. Zaułek jak 

rozwiązać ten problem w pewnym terminie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− podziękowała Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego za pomoc w rozwiązaniu problemu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to słuszne działania Komisji, 

− Miasto teŜ wnikliwie to analizowało, był tam przedstawiciel Urzędu Miasta, pewne rzeczy zostały 

załatwione, 

− od dawna szuka się korzystnego rozwiązania, aby pogodzić mieszkańców z ul. Zielonej z mieszkańcami  

z ul. Zaułek, zostanie to poddane dalszej analizie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”             

podjęła uchwałę: 

Nr XLII/395/2013  

w sprawie  rozpatrzenia wezwania Wspólnoty Mieszkaniowej Zaułe k 1-6 w Szczecinku. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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GraŜyna Koszmar radna, Komisja Rewizyjna: 

− po wysłuchaniu stanowiska Burmistrza oraz jednego ze skarŜących, radnego Andrzeja Modrzejewskiego, 

uwzględniając opinię prawną mecenasa Czesława Podkowiaka Komisja 3 głosami postanowiła przedłoŜyć 

Radzie Miasta projekt uchwały uznającej skargę za bezzasadną, 

− w głosowaniu nad przyjęciem przez Komisję w/w stanowiska nie wziął udziału skarŜący, radny Andrzej 

Modrzejewski, 

− radni proszą o dane z 2011r., zacytowała fragment pytania radnych, 

− ceni sobie Burmistrza i jego pamięć, ale aŜ tak odległych w czasie rzeczy Burmistrz moŜe juŜ  

nie pamiętać i trudno byłoby mu  odpowiedzieć, co wtedy robił, 

− nie rozumie, czemu te pytania radnych mają słuŜyć, 

− poprosiła mecenasa Czesława Podkowiaka o ewentualne uwagi. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− powołała się na pismo skierowane przez nią i przez radnego Andrzeja Modrzejewskiego do Burmistrza, 

zawierające prośbę o udzielenie informacji, radni zrobili to w oparciu o ustawę, 

− zacytowała przepisy prawa, na które radni się powołali, i które przytoczyli takŜe w skardze na Burmistrza, 

− Burmistrz poinformował radnych pisemnie, Ŝe nie udzieli im odpowiedzi na takie pytania, i powołał się przy 

tym na art.7 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, 

− zacytowała w/w przepis, który został równieŜ przytoczony w projekcie uchwały uznającej skargę radnych 

za bezzasadną, 

− zdaniem skarŜących radnych nie wiadomo, jak art.7 ust.1 w/w ustawy  ma się do ich skargi, 

− zasugerowała, Ŝe Burmistrz wśród swoich delegacji jeździ nad morze. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe radni próbują zdezorganizować pracę Urzędu Miasta, 

− trudno zrozumieć sensowność tych pytań, 

− problem polega na tym, Ŝe radni mają do tego prawo, 

− prawo nie nakłada jednak na Burmistrza obowiązku udzielenia odpowiedzi na te pytania, 

− informacja dotyczy sprawozdania z delegacji, 

− nie udzielił radnym odpowiedzi nie dlatego, Ŝe to jest zakazane, ale dlatego, Ŝe nie ma takiego obowiązku, 

− gdyby musiał na te pytania odpowiedzieć, to musiałby takŜe sprawozdawać ze swoich wszystkich 

codziennych działań, 

− odnośnie wyjazdu do Chin radni mieli okazję zadania pytań na sesji, na której o tym opowiadał, 

− natomiast po co Burmistrz jedzie do Ministerstwa radni mogą spytać na sesji, a Burmistrz się zastanowi, 

czy na to odpowiedzieć, 

− z Ŝadnych przepisów prawa nie wynika taki obowiązek i dlatego jako przeciwnik biurokracji tego nie robi, 

− skoro radni podają podstawy prawne odpowiedzi, poprosił o opinię mecenasa Czesława Podkowiaka. 
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Czesław Podkowiak Mecenas: 

− radna cytując art.7 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym celowo zmanipulowała odpowiedź udzieloną 

przez Burmistrza, art. 7 został przytoczony w tej odpowiedzi dlatego, Ŝe określa zadania organu 

wykonawczego jakim jest Burmistrz, 

− zacytowanie przepisu prawa w oderwaniu od kontekstu pisma wypacza sens odpowiedzi, 

− nie ma obowiązku przedstawiania szczegółowego sprawozdania z podróŜy słuŜbowej, 

− nie ma nawet obowiązku potwierdzania pobytu, 

− gdyby Burmistrz odpowiadając na pytania radnych się pomylił, mógłby paść zarzut, Ŝe to nieprawda, 

dlatego nie musi odpowiadać, 

− ewidencja podróŜy słuŜbowych jest jawna i radni mogą się z nią zapoznać,  

− zacytował wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku z 2013r., co powinien zawierać 

wykaz delegacji słuŜbowych,  

− gdyby radni wystąpili o informację dotyczącą delegacji słuŜbowej pracownika Urzędu Miasta, teŜ  

nie otrzymaliby odpowiedzi, bo takich informacji się nie gromadzi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to, co radni robią jest okropne, sugerują, Ŝe Burmistrz wyjeŜdŜa nad morze, wyjeŜdŜa w góry, nad zatokę 

Szczecińską, do Warszawy, sugerowanie, Ŝe te wyjazdy mają wypoczynkowy charakter jest niegodne, 

− ironicznie stwierdził, Ŝe zdaniem radnych pewnie Burmistrz wyjeŜdŜał nad morze na plaŜę, wziął 

kąpielówki i tam się opalał, 

− zapewnił, Ŝe nad morze Burmistrz jeździ za prywatne pieniądze, 

− mało jest takich miast, gdzie tak oszczędnie wydawane są pieniądze na delegacje słuŜbowe Burmistrza. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− nie chodzi o ciekawość, o której mówi Burmistrz, chodzi o kwestię formalną, 

− na początku kadencji zwrócono Burmistrzowi uwagę, Ŝe w sprawozdaniach nie ma informacji o wyjazdach 

słuŜbowych Burmistrza, 

− Burmistrz wówczas sam przyznał, Ŝe taka informacja powinna się w sprawozdaniach znaleźć, 

− zacytował fragment odpowiedzi Burmistrza na wniosek radnych, 

− art.7 ustawy o samorządzie gminnym do tej kwestii się nie odnosi, ma się do tego jak pięść do nosa, 

− radni uwaŜają, Ŝe mają prawo o to pytać, a Burmistrz, Ŝe nie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radni mają prawo pytać, ale Burmistrz nie ma obowiązku odpowiadać. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zacytował Statut Miasta Szczecinka, 

− rozumie, Ŝe Burmistrz moŜe nie pamiętać zdarzeń sprzed 3 lat, dlatego proponuje, Ŝeby co sesję 

przedstawiał krótką informację dotyczącą jego delegacji słuŜbowych. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− o co tu chodzi,  z informacji wynika, Ŝe Burmistrz był w Warszawie w Ministerstwie Ochrony Środowiska, 

− radni pytają o konkrety, ale czemu to ma słuŜyć? 

− Burmistrz w ramach swoich obowiązków ma prawo a wręcz obowiązek spotykania się z róŜnymi ludźmi  

w róŜnych sprawach, i to Burmistrz decyduje, kiedy i z kim się spotka, 

− czy to, Ŝe Burmistrz pojechał do Szczecina do NFZ to jakiś problem? albo do Krakowa na spotkanie  

z Wiceprezydentem Krakowa w sprawach oświaty, czy to źle? 

− uwaŜa, Ŝe nie, uwaŜa, Ŝe to chęć obrzucenia Burmistrza błotem, moŜe coś się przyklei, 

− radni nie są niczego pewni, ale pytają, niech mówią o faktach, a nie o przypuszczeniach. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− zwróciła się do opozycji i mieszkańców przypominając, Ŝe Burmistrz oficjalnie w lokalnej telewizji informuje 

o swoich wszystkich działaniach na bieŜąco, 

− tam Burmistrz informuje o wszystkim czy radni nigdy o tym nie słyszeli? 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− gdyby takie informacje znalazły się w sprawozdaniach Burmistrza, to dziś nie byłoby problemu i takich 

pytań, radni otrzymali lakoniczną odpowiedź, 

− mogliby zrozumieć, Ŝe Burmistrz niektórych rzeczy nie pamięta, ale powoływanie się na art.7 ustawy  

o samorządzie gminnym jest niezasadne i niezrozumiałe. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− art.7 to podstawa, czym zajmują się organy gminy, ten przepis określa granice, w których organ moŜe 

działać, to Burmistrz decyduje z kim i kiedy się spotka, 

− nie ma moŜliwości prawnej, Ŝeby radni wskazywali Burmistrzowi z kim ma się spotkać, 

− podał przykłady zastosowania art.7 w innych sprawach, 

− jeśli radni uwaŜają, Ŝe odesłanie do art.7 jest niewłaściwe, to absolutnie nie prawda. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− odnośnie uwagi, Ŝe Burmistrz pojechał nad morze myśli, Ŝe radni mieli na uwadze Dźwirzyno, 

− uwaŜa, Ŝe to manipulacja słowna, 

− poprosiła radna Joannę Pawłowicz o dokładne odnoszenie się do tego, co radna zgłasza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− pytania radnych to konsekwencja pewnej odpowiedzi na pytania o wykaz delegacji, 

− radni nie będą wyznaczać Burmistrzowi, jakie mają być jego delegacje, 

− radni chcą prawo do uzyskania informacji publicznej sprowadzić do granic absurdu, 

− uwaŜa to za nie właściwe,  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XLII/396/2013  

w sprawie   skargi Joanny Pawłowicz i Andrzeja Modrzejewskiego  na Burmistrza Miasta Szczecinek . 
 
Ad.16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.17. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.18. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radną Joannę Pawłowicz o udzielenie odpowiedzi na pytanie radnej Anny Szymeckiej zadane na 

poprzedniej sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− złoŜyła oświadczenie o następującej treści: 
 
− „Chciałabym się odnieść publicznie do pomówień, która radna Anna Szymecka skierowała  

w stosunku do mojej osoby. Czynię to publicznie dlatego, Ŝe publicznie to uczyniono. Muszę Państwu 

wyjaśnić, Ŝe mój dom został wybudowany zgodnie z prawem, natomiast prawo złamała Pani Anna 

Szymecka, która publicznie mnie pomówiła i próbowała mnie narazić na utratę zaufania publicznego. 

Gdybym naruszyła ustawę antykorupcyjną, ewentualnie członkowie mojej rodziny pracowali w spółkach, 

które są związane z Miastem, jak najbardziej byłoby zasadne, Ŝeby Pani się mnie o to pytała. Natomiast 

zapytała się Pani o moje prywatne sprawy. W związku z tym muszę Państwu powiedzieć, Ŝe swoich 

prywatnych spraw nigdy nie staram się uzewnętrzniać i trzymam je „na wodzy”, i bardzo źle się czuję 

dzisiaj, Ŝe muszę się tłumaczyć ze swojego prywatnego Ŝycia.  Pozwólcie Państwo, Ŝe przeczytam 

oświadczenie:  

− Oświadczam, budowa mojego domu została rozpoczęta po uzyskaniu wszystkich niezbędnych pozwoleń i 

decyzji. Po zakończeniu budowy, na podstawie protokołu kontroli, który obowiązuje po zakończeniu 

kaŜdej budowy obiektu budowlanego, Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego stwierdził: zgodność 

obiektu z projektem budowlanym we wszystkich zakresach, zarówno kubatury budynku, powierzchni 

zabudowy, wysokości, długości, szerokości, liczby kondygnacji, geometrii dachu, wykonania przyłączeń 

wodociągowych, przyłączy kanalizacji, instalacji energetycznych itp.  Wykorzystane do budowy domu 

materiały budowlane spełniały wszystkie normy dla bezpieczeństwa, konstrukcji i bezpieczeństwa 

poŜarowego. Wykonane zostały wszystkie roboty budowlane objęte pozwoleniem na budowę i  projektem 

budowlanym umoŜliwiające oddanie budynku do uŜytku. Przed rozpoczęciem budowy, w celu uniknięcia 

posadowienia jego  części na ciekach i Ŝyłach wodnych budowa budynku została przesunięta  

o kilka metrów w głąb działki, o czym poinformowaliśmy jeszcze przed rozpoczęciem robót budowlanych 

urzędników ówczesnego Urzędu Rejonowego w Szczecinku. W związku z tym,  

w okresie późniejszym wykonaliśmy projekt budowlany zamienny, zatwierdzony przez Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w Szczecinku. W protokole kontroli zakończonej budowy  
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nie stwierdzono równieŜ odstąpienia od projektu zamiennego. Po zakończeniu inwestycji zgłosiliśmy 

zakończenie budowy do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, który miał 14 dni na zgłoszenie 

ewentualnych uwag. Nie zostały zgłoszone Ŝadne zastrzeŜenia i uzyskaliśmy pozwolenie na uŜytkowanie. 

Muszę powiedzieć, Ŝe dzisiejsze oświadczenie przygotował mi mój małŜonek, dlatego Ŝe to on prowadził  

całą tą stronę dokumentacyjną, natomiast ja nie będę mówiła, czym ja się zajmowałam, bo uwaŜam, Ŝe to 

jest moja prywatna sprawa”; 

− radna zapytała Przewodniczącą Rady Miasta dlaczego zwróciła się do PINB w jej prywatnej sprawie?  

− poprosiła o wyjaśnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− potwierdziła, Ŝe otrzymała pismo radnej Joanny Pawłowicz, 

− uwaŜa, Ŝe sformułowania są dość dziwne, radna pisze, Ŝe to jej prywatna sprawa, nie mająca związku 

z jej funkcją radnej Rady Miasta Szczecinek, 

− zacytowała fragment pisma radnej, 

− uwaŜa, Ŝe ta sytuacja jest niezręczna dla radnej, radna Joanna Pawłowicz nie udzieliła na poprzedniej 

sesji odpowiedzi na pytanie radnej Anny Szymeckiej, radna Joanna Pawłowicz pełni tę funkcję od 2010r.,  

− 16.05.2011r. Rada Miasta uchwaliła plan zagospodarowania terenu Świątki I w Szczecinku, 

− oświadczenie radnej zawiera więc nieprawdę, radna nie wyłączyła się od udziału w głosowaniu przy 

uchwalaniu w/w planu Świątki I, na posiedzeniu Komisji nie odnieśli się do tego przedstawiciele Klubu 

Radnych Wspólnoty Samorządowej, 

− na sesji radna zataiła, iŜ ta uchwała jej dotyczy, to naruszenie przepisu antykorupcyjnego, który 

zacytowała, 

− radna zataiła wówczas, iŜ toczy się postępowanie administracyjne w PINB, i Ŝe przedmiotem tego 

postępowania jest wybudowanie domu niezgodnie z ustaleniami planu, i Ŝe radnej grozi rozebranie domu, 

− radna złamała prawo budowlane budując dom o 5m dalej, niŜ wynikało z pozwolenia, 

− w okresie uchwalania planu obecna Przewodnicząca Rady Miasta była Przewodniczącą Komisji Rozwoju 

Gospodarności i Samorządności,  

− ani na posiedzeniu Komisji ani na sesji Rady Miasta informacja o w/w postępowaniu ze strony radnej 

Joanny Pawłowicz nie padła, 

− jako Przewodnicząca Rady Miasta musi pilnować, Ŝeby uchwały były podejmowane zgodnie z prawem, 

− to, Ŝe radna nie wyłączyła się od głosowania moŜe spowodować, iŜ podjęta uchwała zostanie przez 

Wojewódzki Sąd Administracyjny uznana za uchwałę niewaŜną, tylko dlatego, Ŝe radna nie wyłączyła się 

od głosowania, w którym miała istotny interes prawny, a co powinna była zrobić zgodnie z artykułem 25a 

ustawy o samorządzie gminnym, 

− zacytowała wyrok WSA w podobnej sprawie, gdzie radny jako pracownik danej szkoły nie wyłączył się od 

głosowania przy podejmowaniu uchwały o likwidacji tej szkoły, przytoczyła uzasadnienie w/w wyroku, 

− sam fakt, Ŝe radny nie wyłączył się od głosowania powoduje, Ŝe taka uchwała jest niewaŜna, 

− radna zapytała, czy Przewodnicząca Rady Miasta ma prawo pytać PINB w jej sprawie, ale radna sama  

w sprawie radnego Marka Ogrodzińskiego zwracała się do Przewodniczącej Rady Miasta, aby wystąpić  

z pytaniem do dyrekcji Szpitala. 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− przedstawił skrót stanowiska PINB w omawianej sprawie, jako dowód na interesowność radnej, 

− PINB stwierdził jednoznacznie, Ŝe nastąpiło odstąpienie od projektu, 

− wg obowiązujących przepisów istniała moŜliwość postępowania naprawczego, 

− w świetle obowiązujących wówczas przepisów zgoda na projekt zamienny byłaby jednak sprzeczna  

z prawem, poniewaŜ plan dla tego terenu takiej moŜliwości nie przewidywał, 

− w międzyczasie Miasto przystąpiło do zmiany planu sankcjonującego odstępstwo radnej od projektu, 

− gdyby Miasto nie przystąpiło do zmiany planu, radna musiałaby rozebrać dom, 

− Starosta udzielając odpowiedzi przekazał Urzędowi Miasta dokumenty, 

− gdyby nie nowy plan zagospodarowania terenu Świątki I, radna musiałaby rozebrać dom, zatajenie tego 

miało na celu usankcjonowanie samowoli budowlanej. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała Zastępcę Burmistrza Daniela Raka, czy PINB poinformował o samowoli budowlanej? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− samowolę budowlaną w przeciwieństwie do tego, co radna zrobiła, moŜna by jeszcze usankcjonować,  

− w przeciwieństwie do odstępstwa od projektu, które miało miejsce. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− to nie była samowola budowlana, dom przesunięty został o 5m, przed rozpoczęciem budowy uzyskała na 

to zgodę, aby nie budować na cieku wodnym, 

− co do interesowności odnośnie podjętej uchwały, o czym mówił Zastępca Burmistrza Daniel Rak 

przypomniała, Ŝe Pan Daniel Rak w jednym z wywiadów telewizyjnych w okresie podejmowania w/w 

uchwały zwrócił uwagę, iŜ radna Joanna Pawłowicz nie jest zainteresowana tworzeniem planu dla terenu 

Świątki I, 

− obecnie na potrzebę chwili Pan Daniel Rak twierdzi, Ŝe była wówczas interesowna, 

− zwróciła uwagę, Ŝe w/w plan uchwalono z inicjatywy Burmistrza, nie składała Ŝadnych wniosków do tego 

planu, faktycznie nie była zainteresowana tworzeniem tego planu, 

− ten plan dotyczył całego terenu Świątki I, a nie tylko jej nieruchomości, 

− tam swoje domy mają równieŜ radna Edyta Wojnicz oraz Przewodnicząca Rady Miasta Katarzyna Dudź, 

które takŜe nie wyłączyły się od głosowania, 

− hipotetycznie, gdyby wszyscy radni mieszkali na terenie Świątki I, to nie moŜna byłoby w ogóle uchwalić 

planu dla tego terenu, 

− zapytała, czy podejmując uchwałę dotyczącą budŜetu Miasta na 2014r. radni głosujący za przyjęciem tego 

budŜetu nie byli interesowni? przecieŜ w budŜecie ujęte są środki pienięŜne na diety dla radnych, 

− nie udało się radnym Platformy Obywatelskiej wykazać, Ŝe jej dom został wybudowany niezgodnie  

z prawem, to próbują z innej strony, 

− złoŜyła oświadczenie, Ŝe przesunęła dom, ale uzyskała zgodę na projekt zamienny, obecnie teŜ tak by 

postąpiła. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− projekt zamienny mógł zostać złoŜony tylko wtedy, gdy był uchwalony plan, o tym czy, radna powinna 

wyłączyć się od głosowania nie decyduje radna, tylko prawo, 

− będzie się zastanawiać, czy ta uchwała jest zgodna z prawem, 

− prosi o nie porównywanie samego faktu zamieszkiwania przez nią i przez radną Edytę Wojnicz na tym 

terenie, do sytuacji, w której toczyło się postępowanie administracyjne, radna ewidentnie powinna 

wyłączyć się od głosowania, 

− jako Przewodnicząca Rady Miasta jeśli słyszy, Ŝe ktoś przyznaje, iŜ przesunął budowę domu o 5m, i Ŝe 

dalej by to zrobił, to jako mieszkańcowi Szczecinka brakuje jej słów oburzenia, 

− radna kandydowała na Burmistrza, dzięki Bogu, Ŝe nie została wybrana. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ze zdziwieniem wysłuchał oświadczenia radnej, Ŝe nie moŜe ona zrozumieć, czego radni Platformy 

Obywatelskiej od niej chcą, 

− kaŜdy kto buduje dom, musi to robić zgodnie z prawem, 

− radna ze względu na cieki wodne i Feng Shui czy inne „czary mary” uwaŜa, Ŝe moŜe wybudować w innym 

miejscu, 

− PINB, gdy się o tym zorientował, wszczął postępowanie naprawcze, w takim przypadku są tylko dwa 

rozwiązania; albo rozbiórka, albo nowe pozwolenie na budowę,  

− przy poprzednim planie nowe pozwolenie było by jednak nie moŜliwe, poniewaŜ projekt zamienny był 

niezgodny z decyzją o warunkach zabudowy, 

− nie wiadomo, czy radni zagłosowaliby za podjęciem uchwały, gdyby wiedzieli, Ŝe toczy się postępowanie 

administracyjne, 

− to, czy sprawa radnej zostanie zgłoszona do Prokuratury, czy do Wojewody, decyzja naleŜy do 

Przewodniczącej Rady Miasta, 

− radna stara się wykazać, Ŝe kaŜdy radny mający na tym terenie dom, miał interes prawny w podjęciu 

uchwały, ale to nieprawda, to radna miała interes prawny i złamała prawo, 

− jakie będą konsekwencje tego złamania prawa okaŜe się najbliŜszych miesiącach, 

− radni Platformy Obywatelskiej i Burmistrz opierają się na faktach, pismach i opinii PINB. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprosiła o wyjaśnienie, czy w piśmie PINB jest mowa o samowoli budowlanej? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe to nie ona o tym mówiła. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe dalsza dyskusja nie ma sensu, zastanawia się teŜ, czy uchwały podjęte na poprzednich 

sesjach, którym przewodniczył Pan Mirosław Wacławski były zgodne z prawem? 

− jej dom został wybudowany zgodnie z prawem. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− sytuacja jest bardzo dziwna,  

− na poprzedniej sesji radni opozycji mówili, Ŝe to on złamał ustawę antykorupcyjną, 

− radni pomimo jego dwóch oświadczeń nie dali temu wiary, radny Andrzej Modrzejewski mówił o rzekomej 

drugiej umowie ze Szpitalem, ale nie umiał tego udowodnić, 

− wraz z radną Joanną Pawłowicz zwrócili się do Przewodniczącej Rady Miasta aby wystąpiła do Szpitala  

z pytaniem o tę rzekomą drugą umowę, 

− Przewodnicząca Rady Miasta mając w/w doświadczenie teraz zwróciła się do odpowiedniego organu, 

czyli do PINB z prośbą o udzielenie informacji w sprawie radnej, 

− czy zdaniem radnej Joanny Pawłowicz są równi i równiejsi? 

− gdy było glosowanie w sprawie planu dotyczącego jego budynku mieszkalnego, wyłączył się od 

głosowania, 

− na podstawie dokumentów z przykrością stwierdza, Ŝe radna zataiła informację o odstępstwie od 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

− jest mu niezmiernie przykro, Ŝe staje przed dylematem co w tej sprawie zrobić, uchylenie planu moŜe się 

negatywnie odbić na innych mieszkańcach. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe w sprawie wniosku grupy radnych, aby wystąpiła do Szpitala odnośnie umów radnego 

Marka Ogrodzińskiego nie uczyniła tego, poniewaŜ kaŜda umowa podpisywana jest przez dwie strony, 

− a radny oświadczył, Ŝe innych umów nie było, 

− nie kaŜde głosowanie, które dotyczy radnego skutkuje wyłączeniem się od głosowania, 

− radni Platformy Obywatelskiej uwaŜają, Ŝe radna powinna była się wówczas wyłączyć od głosowania, 

− teraz nie wie, jakie tego będą konsekwencje, będzie musiała się zwrócić o ekspertyzę. 

 

Roman Miazga radny: 

− zapytał, jak na dzień dzisiejszy przedstawia się sprawa odczytu monitoringu miejskiego? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła radnemu uwagę, Ŝe jeszcze nie zakończyła się dotychczasowa dyskusja. 

 

Stefan Mi ętki radny: 

− radna Joanna Pawłowicz znalazła się w bardzo dziwnej sytuacji, gdyby się wyłączyła od głosowania, tego 

problemu by nie było, prawo budowlane jest bardzo surowe, a ma z tym pewne kilkuletnie doświadczenie, 

− Ŝyczy radnej wszystkiego najlepszego, ale jej współczuje. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− postawa radnej daje duŜo do myślenia, ale gdyby się wyłączyła od głosowania tego problemu by nie było, 

− gdyby wtedy o tym wiedział, moŜe zagłosowałby inaczej. 
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Anna Szymecka radna: 

− o tej sytuacji wiedziała duŜo wcześniej, ale wtedy nie była radną. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− jest zaskoczona, zasiadając w Prezydium Rady Miasta stara się być obiektywną, 

− jeśli okaŜe się, Ŝe jest tak, jak mówi Burmistrz, to co radna powie swoim wyborcom, którzy ją wybrali? 

− nie chce pastwić się nad radną, ale ma nadzieję, Ŝe pozostali radni nie będą mieli takich kłopotów. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− Przewodnicząca Rady Miasta sama powiedziała, Ŝe nie wie jeszcze co zrobi, 

− jako radna ma na razie tylko ustne informacje i Ŝadnych dokumentów, 

− nie rozumie nad czym toczy się ta dyskusja. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ma potwierdzenie, Ŝe radna głosowała nad podjęciem uchwały mając w tym istotny interes prawny, 

− ma oświadczenie PINB oraz orzecznictwo WSA, 

− w związku z tym istnieją wątpliwości, czy w/w plan jest waŜny. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− to problem Przewodniczącej Rady Miasta, jak postąpi i co musi zrobić, 

− na dzień dzisiejszy tego nie wiadomo. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to nieprawda, Ŝe są jakieś dwa oświadczenia, i Ŝe nie wiadomo, kto ma rację, 

− są dokumenty potwierdzające, Ŝe radna skłamała, 

− to nie problem Przewodniczącej Rady Miasta, ale wszystkich radnych i Burmistrza jako autora planu, 

− wszyscy zostali wprowadzeni w błąd, to są fakty. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z kilkukrotną próbą zabrania głosu przez męŜa radnej Joanny Pawłowicz, Przewodnicząca 

ponownie zwróciła Panu Pawłowiczowi uwagę, Ŝe takie jego zachowanie zakłóca przebieg sesji, a 

zgodnie ze Statutem Miasta Szczecinek glos nie zostal mu udzielony. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− grupa mieszkańców zwróciła się do niego w sprawie kursu autobusu miejskiego do Marcelina, czy istnieje 

moŜliwość dodatkowego kursu ok. godz.18:00 i 18:30, kiedy dzieci wracają do domu po zajęciach 

pozalekcyjnych? obecnie ostatni autobus dojeŜdŜa o godz.16:00, 

− czy władze  Miasta przewidują oświetlić ścieŜkę rowerową biegnącą w kierunku Marcelina? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie oświetlenia było to analizowane, trzeba najpierw sprawdzić, jak często ścieŜka ta jest 

uŜytkowana, trzeba opracować koncepcję, czy będzie to racjonalne, 

− odnośnie kursów autobusowych wyjaśnił, Ŝe obłoŜenie kursów w tamtym kierunku jest bardzo niewielkie, 

− tam są domy jednorodzinne osób zamoŜnych, mających  w większości samochody, 

− program naprawczy w Komunikacji Miejskiej polega na zmniejszaniu ilości kursów nierentownych, ale  

nie chce tej kwestii przesądzać, ani składać deklaracji. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego zajmie się tym problemem po wnioskach mieszkańców, 

− Pan Prezes Tosik wyjaśnił, Ŝe stanowisko w tej sprawie będzie znane na początku stycznia 2014r. 

 

Roman Miazga radny: 

− ponowił pytanie, jak na dzień dzisiejszy przedstawia się sprawa odczytu monitoringu miejskiego? 

− czy są juŜ ludzie, którzy będą się tym zajmować? 

Pytanie radnego ujęte w formularzu wniosków i pytań radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe był nad morzem w Kołobrzegu na spotkaniu z Komendantem Wojewódzkim Policji, gdzie 

omówiono i uzgodniono w/w kwestię, 

− monitoring będą obsługiwać pracownicy cywilni Komendy Policji, zatrudnieni na cały rok, 

− uwaŜa, Ŝe oglądanie monitoringu powinno odbywać się przez kadrę Policji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− złoŜyła wszystkim świąteczne Ŝyczenia, 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 12:35 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


